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Under henvisning til Folketingets Socialudvalgs brev af 28. oktober 

2008 følger hermed velfærdsministerens endelige svar på spørgsmål 

nr. 24 (SOU Alm. del). 

 

 

 

 

Spørgsmål nr. 24: 

 

”Vil ministeren redegøre for, om der er iværksat en monitorering af priserne 

på plejeboliger og plejehjem, så det kan afgøres om plejeboliggarantien 

medfører forhøjede priser?” 

 

 

Svar: 

 

Som led i den generelle overvågning af det støttede byggeri følger Vel-

færdsministeriet løbende anskaffelsesudgifterne til almene boliger. Jeg kan 

derfor bekræfte, at Velfærdsministeriet også nøje overvåger anskaffelsesud-

gifterne til opførelsen af ældre- og plejeboliger.  

 

Jeg kan herudover oplyse, at det siden 1. januar 1988 ikke har været muligt 

for kommunerne at opføre plejehjem efter servicelovens § 192. Botilbud af 

denne type er under udfasning og erstattes af moderne ældre- og plejeboli-

ger efter almenboligloven.  
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